
 
Vänsterpartiet 

 
Enkel fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh 

 

Alla antirasistiska partier måste ta ett ansvar när rasismen är på frammarsch. 

 

Kommunstyrelsen ordförande gjorde söndagen den 23 april ett utspel som borde ha förankrats 

i kommunstyrelsen. Hon vill tillskriva regeringen om att inga flyktingar ska kommunplaceras 

i Malmö eftersom många redan flyttar till Malmö genom Ebo. Moderaterna och SD hängde på 

och skruvade till ytterligare, inga flyktingar alls till Malmö. Kommunstyrelsens ordförande 

vill på direkt fråga inte svara på om hon håller med om totalt flyktingstopp. 

 

Vi ser hur rasism och fascism vinner mark runt om i världen och hur den rasistiska 

förklaringsmodellen får allt starkare fotfäste. Att beskriva flyktingar som kostnader och 

problem är att underblåsa den utvecklingen. De som kommunplaceras i Malmö har 

uppehållstillstånd och samma rätt att vara i Sverige som alla andra.  

 

Det är sant att det saknas bostäder i Malmö. Men i samma tid som kommunledningen kräver 

flyktingstopp så har de också sålt ut sju procent av MKB:s bestånd och satt stopp för att köpa 

in bostadsrätter. De har också röstat ner förslag om byggbolag som skulle kunna producera 

bostäder fort och sålt ut mark. De avhänder sig de verktyg som finns och sen säger de att det 

är flyktingar som är problemet. 

 

Ett av Malmökommunfullmäktiges budgetmål är en öppen stad, avser kommunledningen att 

ändra på det målet inför nästa budget? 

 

   

 


